
 
Haninge Brukshundklubb                                                                         Medlemsmöte 2/2023 

 

 

Medlemsmöte torsdag den 2 november 2023, klubbstugan, Riddartorp. 

 

§ 1   Mötets öppnande 

Ordförande Carin Tilliander hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

 

§ 2   Information från styrelsen 

Carin presenterar medlemmarna i styrelsen och valberedningen: 

Ordförande           Carin Tilliander  Ord. Ledamot   Marie-Louise Winroth 

Vice ordförande   Heléne Norling Lundén Ord. ledamot   Yvonne Nordén 

Kassör                    Peggy Wandery  Ord. ledamot   Fia Gille 

Sekreterare           Eva Segelöv  Suppleant  Caroline Mathiasen 

Suppleant  Mia Lindblom  

Valberedningen:  

Sammankallande   Helen Taraldsson 

Ledamot                  Helen Haist 

Ledamot                  Cecilia Grins 

 

Vad vi har gjort under säsongen: 

 

• Torsdagsträningen har firat 10 år 

• Haft ett ungdomsläger på klubben under hösten 

• Alla årets tävlingar är avklarade, nästa tävling blir i februari 

• Ormskrämmor har satts upp 

• Haft ett Öppet Hus på klubben (krockade tyvärr med Haningedagen, få som deltog) 

• Har haft ett gräsklippningsschema under sommaren/hösten 



• Bodarna har målats om under sommaren 

• En promenadslinga är uppmärkt för hundrastning. Marie-Louise har gjort slingan som 

tar ca 15 - 20 minuter att promenera runt. 

• Planering för nytt staket runt Agilityplanen har gjorts, inväntar kostnadsförslag för att 

fylla upp och förbättra planen innan staketet sätts upp.  

• Ny anslagstavla till Agilityn är klar, sätts upp samtidigt som staketet 

 

 

Att göra: 

 

• Nominera klubbmedlemmar som gjort lite extra under året. 

• Planer på att vi ska bilda en liten grupp som ska hålla i våra sponsorer. 

• Välja en person som ska ge valberedningen uppdraget som valberedning 2024. Marie 

Ilemyr tar på sig uppdraget att tillsätta valberedningen. 

 

§ 3   Sektorer  

- Rallylydnad: Ingrid, Anna Åsa, Anki (sammankallande) är ansvariga för Rally-sektorn. 

Har haft träning utomhus på tisdagskvällar som har bjudits in till via Facebook. 

Inomhusträning på vintern, delar gemensamt på kostnaden för hallen. Har haft 

tävlingar: dubbel mästare, dubbel nybörjare, KM, helgkurs med Sofia Angleby. Deltagit 

på prova-på dagen och ungdomslägret. 

 

- Lydnad/Bruks: Har träningstävlingar på klubben i snitt var tredje onsdag (på kvällstid), 

sökgrupper, spårgrupp, öppen träning torsdagar på förmiddagarna, måndagar och då 

även skott på kvällen. Klubben behöver fler som utbildas till tävlingsledare inom 

lydnad/bruks, ca 2-3 stycken och 1 tävlingssekreterare. kontakta Carin vid intresse. 

 

 

 

- Specialsök: Är nu en officiell tävlingsform (SBK provform) från och med nu i höst. Mia 

Lindblom utbildar sig till instruktör och kommer att ha kurser framöver. Har 1 

träningsgrupp, sektorn har försökt att bilda fler träningsgrupper för specialsök, hjälper 

gärna till med att komma i gång. Har haft flera kurser, deltagit på Öppet-hus. Jobbar för 

att fler ska komma in sektorn och vara aktiva. 

 

- Nosework: Anki är sammankallande i Noseworksektorn, ytterligare medlemmar är 

Lotta och Maria. Susanne ska kliva av vid nästa årsmöte.  Har haft en tävling i 

september, blir även ett KM nu i höst, medverkat på ungdomslägret. Lotta har klarat 

det teoretiska provet för att bli tävlingsledare, ska nu bara göra det praktiska. Vill få in 

fler medlemmar i sektorn.  

 

- Agility: Har anordnat 5 tävlingar under året, 1 helgtävling, 2 tävlingar på klubben, 2 

blåbärstävlingar.  Haft 2 kurser,1 nybörjare och 1 fortsättning. Uppdaterat 



hinderparken med en mjuk mur, flera ekipage har tävlat SM, varit med på 

ungdomslägret för att få in fler ungdomar till agilityn. Fått en fin anslagstavla som ska 

sättas upp med förhållningsregler för Agilityplanen. Planerat det nya staketet runt 

agilityplanen. Det finns lediga platser till agilitysektorn. 

 

- Freestyle/HtM : Heelwork to music, gemensam träning i Hundhalllen ca 1 gång/månad, 

har  haft kurser i trix och deltagit på ungdomslägret. 

 

- Patrullhundsektorn, nystartad sektor. Inom Patrullhund ingår det kortare spår, 

patrullering med figuranter och lydnad. Planerar att ha en tävling för patrullhund till 

våren, (11 maj), planerar att ha en prova på helg för patrullhund. 

 

- Utställning: Har haft en stor utställning på midsommardagen. Precis som tidigare år 

kommer det att vara en utställning med flera klasser på midsommardagen 2024, Lotta 

Ringius håller i utställningen. 

 

- HUS: Under hösten har vi genomfört 10 kurser, 6 kurser blev inställda pga för få 

deltagare.      Prova-på kurserna har varit väldigt populära. Hur går man vidare från 

prova-på kurserna? Vi behöver lägga ut information för nya medlemmar på hemsidan. 

 

- Stugan: Röjer träd och buskar och sly runt stugan/planerna, ska ta fram den gamla 

läktarplatsen vid stora planen. Ska ta ner träd som lutar mot stugan, på städdagen röjer 

vi sly och rensar hängrännor. Ved har köpts in för att spara på el under den kallare 

perioden. Vi sänker ner luftvärmepumpen till 10 grader och eldar när vi har 

kurser/möten. 

 

- Köket: Yvonne vill ha bättre information om inköp inför tävlingar, senast 2 veckor innan 

för att hinna handla och fixa. Yvonne får mycket beröm, har gjort ett riktigt bra jobb i 

köket under året. 

§ 4 Kassör 

Peggy meddelar att klubben har fått ett el-stöd på 7600 kronor. Ungdomslägret som vi 

anordnade genererade 29 000 kr till klubben (med avdrag för mat och goodie-bags till 

deltagarna). Vår klubb har nu totalt 462 medlemmar vilket innebär en stor ökning från tidigare 

år.   

 

§ 5 Övriga frågor 

- Vi ska investera i ett staket till agilityplanen. Planerar även att fylla upp och jämna till 

planen så att det går att hålla tävlingar där i framtiden. Agilityn slipper då att flytta 

hinder till stora planen vid tävlingar. Träning kommer då att ske på den övre delen av 

stora planen under våren, tills den nya gräsmattan kan användas. 

 



- Det är turbulent och slitningar inom SBK just nu, flera i förbundsstyrelsen har slutat. Vår 

klubbmedlem Therese Palm är inbjuden till mötet idag för att prata om SBK:s kansli där 

hon har arbetat i 4 år. Therese berättar om SBK:s 4 ben: Utbildning, avelsansvar, 

hundar i samhällstjänst, prov och tävling.  

Vid årsskiftet började man att periodisera pengar för medlemskap, rykten har gått om 

att pengar har försvunnit vilket skapar oro. Det saknas skattmästare i SBK (Kassör), de 

ska ska ha en extra kongress den 16/12 där det ska väljas skattmästare och 2:a vice 

ordförande. Styrelsen på HBK har skrivit och bett om en ny kongress. Therese 

rekommenderar att vi håller oss uppdaterade om vad som händer. Det kommer en ny 

generalsekreterarare vid årsskiftet. 

 

§ 6 Mötets avslutande 

          Carin tackade alla för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 

 

Vid pennan 

/Eva Segelöv 


